



CROSSROADS ELEMENTARY
Science + Montessori Programs

တၢ်ဂ့ၢ်လီၤတၢ် အလံာ်ကဘျး- ဒီနံၣ်ညါ လံာ်နံၣ်လံာ်လါ

Crossroads ဒီနံၣ်ညါ လံာ်နံၣ်လံာ်လါန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်အီၤ လၢကမၤစၢၤ ပှၤကိၣ်ဖိတဖၣ်လၢ တၢ်မၤလီၤလံာ်လဲၣ်အပူၤ ဒီဖျိ ဟ့ၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ် တၢ်မၤလီၤမၤဒီး ခွဲးယၢ်တဖၣ်လၢ အလဲၤဆူညါကွၢ်ကွၢ် ဒီဖျိ တၢ်မၤထီၣ်ထီၣ် ကိၣ်အနံၣ် လၢတၢ်ကိၣ်ခါကတီၢ် လါတဖၣ်အပူၤ ဒီး အိၣ်ဒီး တၢ်အိၣ်ဘျးတစီၢ် အဆၢကတီၢ်လၢ အဖုၣ် လၢလံာ်နံၣ်လံာ်လါ တနံၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ဘၣ်ဆၣ်, တၢ်ဂ့ၢ်ထၢဖျိၣ် ဟံၣ်ဖျါထီၣ်လၢ တနံၣ်ညါအံၤ အတၢ်သုးဘျးဃီၤအသးန့ၣ် တမၤစၢၤဝဲ Crossroads ပှၤကိၣ်ဖိတဖၣ် အတၢ်ဖိးတၢ်မၤ လၢတၢ်မၤလီၤလံာ်လဲၣ် ဂ့ၤအါထီၣ်ဘၣ်ဒီး တမၤစၢၤလီၤ တၢ်ကိၣ်ခါကတီၢ် တၢ်မၤလီၤလံာ်လဲၣ် တၢ်လီၤမၤန့ၣ်ဘၣ်.

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ အဘၣ်တၢ်ကွဲးရဲၣ်အီၤလၢလံာ်အံၤအဖိ, တၢ်ကိၣ်ခါတဘျီအံၤ, **SPPS တၢ်ကဲခိၣ်ကဲန့ၢ်ကရူၢ် ကဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ဆူ တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ ကမံးတံာ်ဖးဒိၣ် လၢ Crossroads တီၤဖျါကိၣ် တၢ်ဆိတလဲဆူ ကိၣ်လံာ်နံၣ်လံာ်လါ လၢအိၣ်တုၢ်ယံာ်လံာ် ဒီးကစးထီၣ်ဝဲဃုာ်ဒီး 2025-26 ကိၣ်နံၣ်န့ၣ်လီၤ. နံၣ်လၢကဟဲ 2024-25 ကိၣ်နံၣ်န့ၣ် ကမ့ၢ်ဝဲ ဒီနံၣ်ညါ တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤလၢ Crossroads အဂီၢ် အကတၢ်တနံၣ်န့ၣ်လီၤ. ဃုာ်ဒီး တၢ်ဆိတလဲဆူ ကိၣ်လံာ်နံၣ်လံာ်လါ လၢအိၣ်တုၢ်ယံာ်လံာ်န့ၣ်, ဝဲအုၣ်ဒီး မိၣ်တဲးစရံၣ် တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်န့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ဆဲးမၤလီၤအီၤဝဲ Crossroads အပူၤလီၤ.**

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ တၢ်ဆိတလဲတၢ်ဆူ လံာ်နံၣ်လံာ်လါလၢ အိၣ်တုၢ်ယံာ်လံာ် တမံၤအပူၤ

1. ပှၤကိၣ်ဖိ အတၢ်မၤလီၤအစၢၤတဖၣ်န့ၣ် တအိၣ်ဒီး တၢ်လဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်လၢ ဒီနံၣ်ညါ လံာ်နံၣ်လံာ်လါဘၣ်-

- a. **ပှၤကိၣ်ဖိ အတၢ်မၤလီၤမၤဒီး အစၢၤတဖၣ် စ့ၤလီၤ-** လၢတၢ်ဖးလံာ်, တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ဒီး ဒီး ဝဲအုၣ်အပူၤ, Crossroads ပှၤကိၣ်ဖိတဖၣ်န့ၣ်, လၢတၢ်မၤလီၤအါဒၣ်တၢ်တက့ၢ်အပူၤ, ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အတၢ်ဖိးတၢ်မၤလၢ အဖုၣ်န့ၣ် လီၢ်ကဝီၤ သနံၣ်က့ တၢ်မၤထီၣ်ထီၣ် တၢ်မၤလီၤမၤဒီး အခွဲးယၢ်တဖၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်အီၤလၢ တၢ်ဆၢကတီၢ်ဘၢၣ်စၢၤ အပူၤန့ၣ်လီၤ.
- b. **ပှၤကိၣ်ဖိ အတၢ်ထီၣ်ကိၣ် စ့ၤလီၤ** တၢ်ဂ့ၢ်ထၢဖျိၣ် ဟံၣ်ဖျါလၢ Crossroads ပှၤကိၣ်ဖိတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်ဂဲၤပျုၣ်ဂဲၤဆူးလၢ တၢ်ထီၣ်ကိၣ် လၢအမၤအသးဒ်သိးထီၣ် (90% မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၢ်)အပူၤ ဝဲတၢ်ထီၣ်သတြီၤအီၤဒီး ပှၤသးတနံၣ်ဃီၤဒီးအဝဲသ့ၣ်လၢ ကိၣ်အဂၤတဖၣ်အပူၤအခါ, လၢအစ့ၤဝဲဒၣ်လၢ တၢ်ကိၣ်ခါကတီၢ် လါတဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.
- c. **လၢ တၢ်ကိၣ်ခါကတီၢ်အပူၤ ပှၤကိၣ်ဖိ ဟးထီၣ်လၢ Crossroads အါထီၣ်** လၢ တၢ်ကိၣ်ခါကတီၢ်အပူၤ ပှၤကိၣ်ဖိတဖၣ် ဟးထီၣ်ဒီး တဟဲက့ၤကဒါက့ၤဆူ Crossroads လၢဘၣ်န့ၣ် အိၣ်ဝဲလီၤ. တၢ်အိၣ်သးလၢ ပှၤကိၣ်ဖိတဟဲက့ၤထီၣ်က့ၤကိၣ်လၢ အထီၣ်ဟံၣ်စၢၤဝဲ ဝဲတၢ်ဂီၢ်ထီၣ်သီကတီၢ်အပူၤန့ၣ် အါန့ၢ်ဒီး ကိၣ်အဂၤတဖၣ်လၢ လီၢ်ကဝီၤအပူၤလီၤ.

2. တၢ်ဘၢၣ်စၢၤကတီၢ်တၢ်မၤလိ ပှၤမၤတၢ်ဖိ စ့ၤ- ဖဲ Crossroads အိၣ်လၢ ကိုပျၢ်ကသုၣ်အဆၢကတီၢ်အခါ, တၢ်ဘၢၣ်စၢၤကတီၢ်တၢ်မၤလိန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်ဆူ K-5 ပှၤကွဲၤဖိတဖၣ်လၢ အလိၣ်ဘၣ်ဝဲ တၢ်မၤလိမၤဒီး တၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤစၢၤ အါထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤအိၣ်ဒီး တၢ်တၢ်တဖၣ်လၢ ကအိၣ်ဒီး ပှၤမၤတၢ်လၢလၢပဲၤပဲၤလၢ တၢ်ဘၢၣ်စၢၤကတီၢ်အံၤအပူၤ, လၢပှၤမ့ၢ်သးမၤကလီၤတၢ်ဖိတဖၣ် မၤဝဲန့ၣ်လီၤ.

Crossroads အပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ အအိၣ်ဒီး လဲးစ့ၣ်လံာ်ပျဲန့ၣ် တမ့ၢ်လၢ ကအဲၣ်ဒီးမၤတၢ်လၢ ကတီၢ်ဘျဲၣ်နံၤသီတဖၣ်လၢ အမ့ၢ် အဝဲသ့ၣ် အကိုပျၢ်ကသုၣ်ကတီၢ်အပူၤဘၣ်, ဒီး SPPS ပှၤမၤတၢ်ဖိ အဂၤတဖၣ်စ့ၢ်ကီး မ့ၢ်လၢ အဝဲသ့ၣ်မၤတၢ်လၢ လံာ်န့ၣ်လံာ်လၢ အိၣ်တ့ၢ်ယံာ်လံာ်အပူၤဒီး မၤတ့ၢ်တၢ်လၢ အကိုဒုၣ်ဝဲအပူၤအယိ တမ့ၢ်လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤ ကသ့လၢ ကမၤပဲၤတၢ်အံၤအဂီၢ်ဘၣ်လီၤ.

မ့ၢ်လၢ သရၣ်သိၣ်လိတၢ်အိၣ်ဝဲဘၣ်အယိ လၢပှၤကွဲၤဖိတဖၣ်အဂီၢ် တၢ်ဘၢၣ်စၢၤကတီၢ် တၢ်မၤလိစ့ၢ်ကီး တၢ်အိးထီၣ်အီၤ လၢလၢလီၤလီၤ တသ့ဘၣ်. ထဲ 2023 နံၣ် လၢနီၣ်ဝုဘၢၣ် တလၢအပူၤဒုၣ်လံာ်, မ့ၢ်လၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိ တလၢတလီၢ်ဘၣ်အယိ, Crossroads တတူၢ်လိာ်ဘၣ်ဝဲ ပှၤကွဲၤဖိလၢ အပတံထီၣ်တၢ်လၢ တၢ်ဘၢၣ်စၢၤကတီၢ် တၢ်မၤလိအဂီၢ် အါန့ၢ် အဂၤ 100 လီၤ.

3. တၢ်လီၤဖးသတူၢ်ကလံာ်တဖၣ် လၢတၢ်မၤလိတီၤဒၢး အမူးလီၤဆီတဖၣ်ဒီး တၢ်မၤညီၣ်န့ၢ်တဖၣ်အပူၤ- Crossroads ဒီနံၣ်ညါ လံာ်န့ၣ်လံာ်လၢ စံးတၢ်န့ၣ် အဝဲအိၣ်ဒီး ကိုပျၢ်ကသုၣ် ခံဆး (6) ဘျီ လၢတနံၣ်အပူၤ ဖဲလၢ လံာ်န့ၣ်လံာ်လၢ အအိၣ်တ့ၢ်ယံာ်လံာ်တဖၣ် အိၣ်ဒီး (ကိုပျၢ်ကသုၣ် 3 ဘျီ)အခါန့ၣ်လီၤ. လၢတနံၣ်အတီၢ်ပူၤ မ့ၢ်လၢ တၢ်ဘၣ်စးထီၣ်ဒီး ဟံပတုာ် ကို အါဘျီ အယိ တၢ်အံၤကီၢ်ခဲဝဲဒုၣ်လၢ တၢ်ကပၤယာ် တၢ်မၤလိတီၤဒၢး အမူးလီၤဆီတဖၣ်ဒီး တၢ်မၤညီၣ်န့ၢ်တဖၣ်လၢ အမၤစၢၤ တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ် ခိၣ်ဃၤလၢ အဘံာ်အဘၢဒီး အတူၢ်လိာ်မ့ၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤ.

4. တၢ်တၢ်တဖၣ်လၢ ကသ့ၣ်ထီၣ်ဒီး ကပၤယာ် ကို အပှၤမၤသကိးတၢ်တဖၣ်- မ့ၢ်လၢ ပှၤတဝၢ-ဂံၢ်ခိၣ်ထံး တၢ်ကရၢကရိတဖၣ်န့ၣ် အိၣ်ဒီး အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒုၣ်ဝဲ လၢဘၣ်လိာ်အသးဒီး လံာ်န့ၣ်လံာ်လၢ လၢအအိၣ်တ့ၢ်ယံာ်လံာ် လၢကိုအါဒုၣ်တၢ်တက့ၢ်မၤဝဲအယိ, တၢ်အံၤမ့ၢ် တၢ်တၢ်လၢ ကဃုထံၣ်န့ၢ် ပှၤမၤသကိးတၢ်တဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤလၢပဲၤ တၢ်မၤလိမၤဒီး ခွဲးယာ်တဖၣ်ဒီး တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်လၢ Crossroads ပှၤကွဲၤဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်သံကွၢ်တဖၣ်- Tracy Buhl, Crossroads ကိုခိၣ်, tracy.buhl@spps.org ဝဲၤဒၢး- 651-744-6933, လီတဲစိစိာ်စု- 612-946-0385.

တၢ်လီၤဃုသ့ၣ်ညါ လံာ်န့ၣ်လံာ်လၢ- ဝံသးစူး စံးဆၢဘၣ် တၢ်လီၤဃုသ့ၣ်ညါ ဖျၢ်ကိၣ်အံၤတက့ၢ်- နဖးစကဲာ် QR နီၣ်ဂ့ၢ်လၢ နလီတဲစိ အခဲမရၢၣ်သ့ မ့တမ့ၢ် နန့ၢ်ကွၢ် လုး(ခ)ဘျးစဲအံၤ သ့- bit.ly/49DJ6Oy

